



Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende [14/06 – 2024]

Mødets varighed: 13:15 - 15:00

Tilstede: Sejer, Anna, Nethe, Kat, Otto, Stig

Fraværende: AK, Signe, Alexander, Laura, Caroline, Lærke

Referent: Nethe

Dagsorden:

- 12:15 mad
- 13:15 Velkomst og formalia v. Kat
 - *Kort gennemgang af resten af dagsordenen.*
- 13:20 Bordet rundt
 - Kat:
 - Møde med Moller og Glatte angående støtte til studiestarten (ny samarbejdsaftale)
 - PLENrådsmøde
 - Der er tjekket op på hvor mange som ikke er meldt ind i DM som mangler. Hun vil blive indkaldt til et møde, men er ikke blevet kaldt ind endnu. Det er et års kontingent som vi mangler for nogle, så det er mange penge vi mangler. Det sker kun for nogen. Hvordan videresender man den automatisk fra gmail
 - Håber på et møde inden GF med DM
 - Otto:
 - Opdateret hjemmesiden for tutor på den engelske side.
 - Dokumenter er sat ind angående støtteansøgnings skarbeloner
 - Evalueringscafé - mellem succes, der var ikke nok reklame for det.
 - Stig:
 - Der er lavet en del som toutorkoordinator
 - Der er lagt budget,
 - Der er ryddet op nede i kælderen og der er kommet ny reol så der er bedre sortering.
 - KUlibri har byttet avej med Planteavlgruppen, så det ikke er samtidig med GF.
 - Lærke:
 - T-shirts for planteavlgruppen.
 - Nethe:
 - Rejselegater er overstået

- Har været til PLENmøde
- Har været til udvidet dialogforum
 - Der er ikke nogen, der ved, hvad der sker med hjemstavns lokaler. Der er ikke kommunikation
 - der skal laves en mere fast aftale med institutter ift hvem der skal betale for inventar og hvordan man opføre sig i lokalerne
 - Der er nogle hjemstavns lokaler som er ved at blive renoveret, men vi ved ikke om vi beholder
 - Hjemstavnslokaler bliver færdige til august
 - Vet eller fødevarer (måske husdyr) må være dem som har et hjemstavns lokale under thorvaldsensvej
- Signe, som UPF'er: Der sidder folk i studienævnet!
- Signe, som SCI.råds rep.:
 - Hjemstavnslokaler (Nethe kan forklare)
 - Sciencerådets GF d.9.oktober
(<https://www.facebook.com/events/1410782149616407/?ref=wsfeed>)
 - Hvis nogen føler for at stille op til en post (i formandskab eller andet, så skal man skrive til Bo eller Emilie)
 - Evaluering af studiestarten - fra tutorernes perspektiv. I samarbejde med Science laver SCIENCErådet et evalueringsformat af studiestarten, som er for tutorer, så det er muligt at indsamle data om tutorernes opfattelse af samarbejdet med Science, de nye studerende, proces mm. - aka nu kan vi få data på problematikker ved nedskæring
- 13:35 Opdatering af hvidbog - hvad er status?
 - Done: UPF, næstforperson, SCIENCErådsrepræsentant, Campusudvalgsrepræsentant,
 - Skal arbejdes videre: kasserer, Interessegruppe kontakt, toutholdningskordinator, forperson
 - Den skal laves færdig hen over sommeren så de nye medlemmer ved hvad de skal
- 13:50 Planlægning af GF: 27-9-2023
 - Lokalebooking
 - Kan først bookes ved blokkens start. Kat booker lokale.
 - Begivenhed på SOME, inklusiv tilføje dokumenter i tide

- Vi skal være bedre til at promovere det (også fra tutorernes side, de er gode til det. Kat og Stig siger det videre)
- Caroline er ansvarlig
- dokumenter lægges op direkte i begivenhederne
 - stories linke direkte til hjemmesiden/dokumenterne
 - Ind i alle årgangsgrupper som vi har adgang til
- Præsentation af bestyrelses rollerne
 - Countdown af de andre ansvarsposter som der er.
- Powerpoint
 - Otto er ansvarlig
 - Skål efter valg og vedtægter
- Mad, drikke og snacks
 - Undersøge spons fra DM
 - Andet sted end sidste år
 - Kat køber en trækvogn
 - 80x sandwich + 1 glutenfri salat (Crown bagel?)
 - Flere cider end sidste år
 - Lærke, Anna og Stig er ansvarlige
- Stemme procedure
 - Nethe er ansvarlig
- Dirigent
 - Signe vil gerne igen
 - Signe er ansvarlig
- Referenter (plejer at være eksterne folk)
 - Stig og Nethe er ansvarlig
- Årsberetning
 - Forpersonen !
- Budget for næste år (klar til næste bestyrelsesmøde i sep)
 - Sejer
 - Budget og regnskab er klar til sep
- 14:15 Plen møde
 - Forpersonskabet var afsted
 - Mødet er der hvert halve år, sammen med FN/FB
 - Studiemiljøundersøgelsen.

- Driften og KAS skal kigge på indeklima
- Trivsel og stress
 - Hvordan og de studerende oplever at det kan påvirke.
 - Hvad underviserne kan gøre for at os studerende får det bedre. At underviserne kan være for optimistiske for hvor lang tid det tager at lave opgaver
 - Natres oplever klima angst, hvordan vi kan adressere det
 - Natres: Mangler en kontaktperson hvis man ikke er plantevidenskab.
 - Læringsformer: De studerende mangler nysgerrighed for nye ting. Vi snakkede om at det kunne nærmere være overload end det er undervisningsformen
 - Workshops for hvordan man kan få personer med
- Støtte fra instituttet til faglige arrangementer:
 - De har ikke en pulje til dette, men man kan evt søge om relevante puljer ved forskningsmidler
 - Vi skal være mellemmand hvis vi syntes det er relevant
- 14:30 Næste års bestyrelse
 - Lukket punkt
- 14:40 Støtte af T-shirts
 - Den ansøgning vi har fået syntes vi ikke at vi kunne skære ned på beløbet. Vi kan evt skrive og spørge om de vil finde noget billigere, samt søge hos SCIENCE-puljen
 - Vi støtter med 150 kr pr trøje
 - Vi støtter fremover med 50 kr pr t-shirt uden navn (altså ikke privat t-shirt) og med FN-logo.
- 14:50 Evt:
 - samarbejdsaftale med FB vedr. studiestart
 - Kat havde møde med Glatte og Moller (Sejer på forhånd).
 - Aftalen siger at vi støtter op til 500 kr pr. tutor for vores egne medlemmer, dog maks 8.500 kr.
 - Der er sat 30 kr af pr mad pr gang
 - Pengene kan bruges til mad, hytte eller produkter som skal bruges
 - Der er sat en hård deadline for hvornår vi skal modtage kvitteringer og ansøgning af støtte, således vi kan få det med på

det regnskabsår der er. Deadline er første søndag efter studiestarten.

- Den er aktiv fra den er godkendt
- Den er på ansøgnings basis
- Bestyrelsen bakker op om den nye samarbejdsaftale.
- FNAT-dag?
 - Vi skal gennemgå FNAT-bladene og finde gamle bestyrelsesmedlemmer, så de kan inviteres med til vores jubilæum.
 - 25 juli fra kl 15
 -